

星級有營食肆 - 簡介會登記表格

EatSmart Restaurant Star + - Enrolment Form for Briefing Session

- 請將填妥之登記表格遞交「星級有營食肆」運動秘書處：郵寄地址：香港生產力促進局 - 香港九龍達之路 78 號生產力大樓 3 樓；或可傳真至 2788-5608（聯絡電話：2788-5454）
- 簡介會登記以電話或電郵確認
- Completed Enrolment Form should be submitted to the “EatSmart Restaurant Star+” Secretariat: Address: Hong Kong Productivity Council - 3/F, HKPC Building, 78 Tat Chee Avenue, Kowloon, Hong Kong or Fax no. : 2788-5608 or Tel. no. 2788-5454
- A confirmation of enrolment to the briefing session will be made by phone call or email

本公司現提名以下員工(包括負責食肆營運及食譜設計的員工，如餐廳經理及廚師)參加簡介會：

We nominate the following staff members, **who are responsible for menu planning and operational issues on a regular basis**, to attend the briefing session:

| 職銜 Post title | 員工姓名 (姓名將列印於修讀證書) Name of staff (The name will be printed on the Certificate of Attendance) | 稱謂 Title | 請選擇擬出席的 簡介會日期 (請於適當空格內“√”) Intended date of Briefing Session (please “√” in corresponding box) | 時間及地點 Time and Venue |
|------------------|--|--|--|---|
| 1. | 中文 in Chinese _____ 英文 in English _____ 身份證首四個號碼 First 4 digits of HKID number: | <input type="checkbox"/> 先生 Mr. <input type="checkbox"/> 女士 Ms. | <input type="checkbox"/> 27/3/2019 <input type="checkbox"/> 11/4/2019 <input type="checkbox"/> 22/5/2019 <input type="checkbox"/> 19/6/2019 | 時間： 下午 3 時至 5 時 地點： 香港九龍達之路 78 號生產力大樓 香港生產力促進局 |
| 2. | 中文 in Chinese _____ 英文 in English _____ 身份證首四個號碼： First 4 digits of HKID number: | <input type="checkbox"/> 先生 Mr. <input type="checkbox"/> 女士 Ms. | <input type="checkbox"/> 27/3/2019 <input type="checkbox"/> 11/4/2019 <input type="checkbox"/> 22/5/2019 <input type="checkbox"/> 19/6/2019 | Time: 3:00-5:00pm Venue: Hong Kong Productivity Council, HKPC Building, 78 Tat Chee Avenue, Kowloon, Hong Kong |
| 3. | 中文 in Chinese _____ 英文 in English _____ 身份證首四個號碼： First 4 digits of HKID number: | <input type="checkbox"/> 先生 Mr. <input type="checkbox"/> 女士 Ms. | <input type="checkbox"/> 27/3/2019 <input type="checkbox"/> 11/4/2019 <input type="checkbox"/> 22/5/2019 <input type="checkbox"/> 19/6/2019 | |
| 4. | 中文 in Chinese _____ 英文 in English _____ 身份證首四個號碼： First 4 digits of HKID number: | <input type="checkbox"/> 先生 Mr. <input type="checkbox"/> 女士 Ms. | <input type="checkbox"/> 27/3/2019 <input type="checkbox"/> 11/4/2019 <input type="checkbox"/> 22/5/2019 <input type="checkbox"/> 19/6/2019 | |

聯絡人姓名 Name of contact person : _____

職位 Position : _____

公司名稱 Name of Company : _____

電話號碼 Tel. : _____ 傳真號碼 Fax. : _____

電郵地址 Email address : _____

簽署 Signature : _____ 日期 Date : _____

有關個人資料 (私隱) 條例

1. 收集資料的目的
 - i. 衛生署中央健康教育組將使用申請表上的個人資料作下列用途：
 - (a) 登記「星級有營食肆」簡介會之用；
 - (b) 製備統計數字，進行研究或教學用；及
 - (c) 利便組織有關健康教育及社區聯絡的活動。
 - ii. 申請表上的個人資料均由申請人自動提供。不過，假如申請人提供的資料不足，可能會影響申請程序，甚至申請不獲接納。
2. 資料傳交
你所提供的個人資料，主要由本署內部使用，但亦可能於有所需時因以上第一段所列目的向本署所授權的機構披露。
3. 查閱個人資料
根據個人資料 (私隱) 條例第 18 條、第 22 條及附表 1 第 6 原則，申請人有權要求查閱或改正表格上的個人資料。
4. 有關所提供個人資料 (包括查閱及修正資料) 的查詢，請送交：
衛生署中央健康教育組
(經辦人：高級行政主任 (健康促進))
地址：香港灣仔軒尼詩道 130 號修頓中心 7 字樓
聯絡電話：2835 1821

About Personal Data (Privacy) Ordinance

1. Purposes of Collection
 - i. The personal data provided will be used by the Central Health Education Unit of the DH for the following purposes:
 - (a) handling the enrolment for the briefing session of the “EatSmart Restaurant Star+” Campaign;
 - (b) compiling statistics for research or teaching purpose; and
 - (c) facilitating the organisation of activities related to health education and community liaison.
 - ii. The provision of personal data is voluntary. Failure to provide sufficient information may affect the procedures of your application or render your application unable to be processed.
2. Classes of Transferees
The personal data you provide are mainly for internal use by the DH but may also be disclosed to authorised organisations for the purposes mentioned in paragraph 1 above, if required.
3. Access to Personal Data
You have the right of access to and correction of personal data as provided for in sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance.
4. Enquiries
Enquiries concerning the personal data provided (including access to and correction of the data) can be sent to:
Central Health Education Unit of Department of Health
(Attention to: Senior Executive Officer (Health Promotion))
Address: 7/F Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong
Contact Tel No.: 2835 1821